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زبان عاقل در پسِ قلب او
 و دل نادان پشت زبان 

اوست.

خبر خبر

زلاتان بی خيال فوتبال نيست!
مهاجم باتجربه میلان قصد دارد که قراردادش را با این تیم تا 

سال 202۳ تمدید کند.
زلاتان ابراهیموویچ با 41 سال سن قصد خداحافظی از دنیای 

فوتبال ندارد.
و  آماده  بسیار  چنانچه  مهاجمان  ویژه  به  بازیکنان  معمولا 
سرحال باشند تا سن ۳۶ سالگی می توانند در سطح نخست 
فوتبال اروپا بازی کنند اما مهاجم سوئدی میلان همه حد و 
مرزها را پشت سرگذاشته است به طوری که با وجود گذشت 

از 40 سالگی همچنان آماده است و قصد خداحافظی ندارد.
در گزارش گاتزتا دلو اسپورت آمده است که زلاتان به دنبال 

تمدید قرارداد یک ساله با میلان است.
این بازیکن بعد از خداحافظی از تیم ملی فوتبال سوئد دوباره 

به تیم برگشته است.
در ادامه گزارش این روزنامه ایتالیایی آمده است که زلاتان 
بعد از تمدید قرارداد با میلان به دنبال حضور در جام جهانی 
2022 است و امید زیادی دارد که بتواند حضور در این رقابت 

بزرگ را دوباره تجربه کند.

سرمربی امارات :
برای برُد به مصاف ايران می رويم

 سرمربی تیم ملی فوتبال امارات گفت: در بازی فردا برابر 
امتیاز این  ایران به دنبال پیروزی هستیم و می خواهیم ۳ 

بازی را به نام خود ثبت کنیم.
»برت فن مارویک« عصر دوشنبه در نشست خبری پیش از 
دیدار تیمش برابر ایران تاکید کرد:  در ابتدا به تیم ملی ایران 
و کادر فنی آنها بابت صعود به جام جهانی تبریک می گویم. در 
بازی فردا تیم امارات برای پیروزی به میدان می رود و قصد 

داریم با ارائه یک بازی خوب برنده این دیدار باشیم.
بدشانس  خانگی  دیدار  در  و  رفت  بازی  در  داد:   ادامه  وی 
بودیم که یک بر صفر بازی را واگذار کردیم اما در تهران 
می خواهیم این نتیجه را جبران کرده و با برد زمین بازی 

را ترک کنیم.
همچنین »کایو« مهاجم تیم ملی امارات هم در این نشست 
ایران یک فینال دیگر برای ماست.  با  خبری، گفت: تقابل 
شانس رفتن به جام جهانی را داشته و به این رویا باور داریم. 
یک بازی داریم و تمام تلاش خود را برای موفقیت در این 

دیدار به کار می بندیم.
بازی تیم های ملی فوتبال ایران و امارات امروز و از ساعت 

18 در ورزشگاه آزادی تهران برگزار خواهد شد.

بصورت قطعی ؛
 ستاره اسپانيايی

 در يوونتوس ماندنی شد
فابریزیو رومانو تایید کرد که آلوارو موراتا در نقل و انتقالات 

زمستانی یوونتوس را ترک نخواهد کرد.
توجه به اینکه به نظر می رسد باشگاه یوونتوس هیچ تمایلی 
به دائمی کردن قرارداد آلوارو موراتا در پایان فصل ندارد، 
گفته شد که این بازیکن تصمیم به جدایی از بیانکونری در 
نقل و انتقالات زمستانی گرفته است. همچنین از بارسلونا 
به عنوان محتمل ترین مقصد برای این ستاره اسپانیایی نام 

برده شد اما نهایتا حضور او در نوکمپ منتفی شد.
بعد از منتفی شدن انتقال آلوارو موراتا به بارسلونا شایعاتی 
پیرامون علاقه دو باشگاه لندنی آرسنال و تاتنهام به جذب 
اخیر  روزهای  دیگر طی  از طرف  شد.  مطرح  بازیکن  این 
باشگاه یوونتوس رسماً دوشان ولاهوویچ را برای تقویت خط 
حمله خود به خدمت گرفت تا شایعات درباره جدایی موراتا 
بیشتر هم بشود.با این وجود به نظر می رسد که باید جدایی 
ستاره اسپانیایی از یوونتوس در نقل و انتقالات زمستانی را 
منتفی تلقی کرد. فابریتزیو رومانو، خبرنگار مطرح ایتالیایی، 
باقی  این زمستان و طی ساعات  تایید کرده که موراتا در 
را  بیانکونری  انتقالاتی  و  نقل  پنجره  شدن  بسته  تا  مانده 
ترک نخواهد کرد. ماسیمیلیانو آلگری درخواست کرده که 
موراتا در یووه باقی بماند. سرمربی ایتالیایی اعتقاد ویژه ای 
به او دارد و قصد دارد در ادامه فصل از موراتا در کنار دوشان 

ولاهوویچ استفاده کند.

در نقل و انتقالات زمستانی ؛
يکی از مشتريان 

عثمان دمبله کنار کشيد
به نظر می رسد که چلسی دیگر علاقه ای برای جذب عثمان 

دمبله در نقل و انتقالات زمستانی ندارد.
در هفته های اخیر شایعات زیادی در مورد آینده دمبله شنیده 
شده است. در مقطعی گفته شد او با تمدید موافقت کرده 
ولی با پایان سال 2021 او روی موضع خود ماند و حاضر به 
تمدید نشد تا اکنون به لحاظ قانونی مشکلی برای مذاکره 

با باشگاه های دیگر نداشته باشد.
به طور مشخص سرمربی جوان بارسلونا یعنی ژاوی هرناندز 
علاقه زیادی به سبک بازی عثمان دمبله دارد و حتی این 
موضوع را در مراسم معارفه خود نیز اعلام کرد. این موضوع 
باعث شد که تلاش باشگاه کاتالانی برای حفظ این بازیکن 
دو چندان شود اما در این لحظه رسیدن به یک توافق جدید 
از  بازیکن  این  جدایی  باید  و  می رسد  به نظر  منتفی  کاملًا 

نوکمپ را قطعی تلقی کرد.
از جدی ترین  یکی  به عنوان  چلسی  از  گذشته  روزهای  در 
مشتریان ستاره فرانسوی نام برده شد و حتی دیروز اسپورت 
از  قبل  تا  دارد  لندنی قصد  باشگاه  کاتالونیا مدعی شد که 
بسته شدن پنجره نقل و انتقالات زمستانی دمبله را جذب 
کند اما حالا اکیپ ادعای متفاوتی را مطرح کرده است. بر 
اساس گزارش این رسانه فرانسوی بارسا به دنبال این بوده 
که با چلسی بر سر عثمان دمبله وارد مذاکره شود اما باشگاه 
انگلیسی تمایلی به انجام اقدامات فوری برای نهایی کردن 

این انتقال نشان نداده است.

هيات کشتی خوزستان خبر داد ؛
اردوی مشترک کشتی آليش بانوان 

خوزستان با برترين تيم کشور
اردوی مشترک کشتی آلیش بانوان خوزستان با برترین تیم 

کشور در اهواز آغاز شد.
هیات کشتی خوزستان در راستای ارتقا سطح فنی و کیفی 
اردوی  یک  برگزاری  به  اقدام  استان  کشتی گیر  بانوان 
مشترک با تیم فارس از تیم های برتر کشتی آلیش در اهواز 

کرده است.
به گزارش ایسنا، این اردو از دیروز یازدهم بهمن ماه در اهواز 

آغاز شده است و تا 1۳ بهمن  ادامه دارد.
گتوند،  سوسنگرد،  اهواز،  شهرهای  کشتی گیران 
اندیمشک،  امیدیه،  رامهرمز،  بندرامام،  مسجدسلیمان، 
فارس  تیم  با  مشترک  ادروی  این  در  آغاجری  و  ماهشهر 

حضور دارند.
اهل  آلیش جهان که  قهرمانی کشتی  نایب  احمدی  مریم 

استان فارس است، در این اردو حضور دارد.

در ورزشگاه غدیر ؛
پيست اسکيت در اهواز راه اندازی شد

رئیس هیات اسکیت خوزستان از راه اندازی پیست اسکیت 
200 متر آماتور در ورزشگاه غدیر اهواز خبر داد.

صادق ظهیری نسب با بیان این که راه اندازی پیست اسکیت 
توسعه  و  به رشد  اهواز  آماتور در ورزشگاه غدیر  متر   200
این رشته در خوزستان بسیار کمک می کند، اظهارکرد: در 
پیست  به  خوزستان  اسکیت  نیاز  به  باتوجه  تلاش هستیم 
پیست  یک  به  را  غدیر  ورزشگاه  پیست  استاندار،  های 

حرفه ای تبدیل کنیم.
وی بیان کرد: در حال حاضر یکی از مشکلات عمده ما در 
این رشته نوپا و مهیج کمبود زیرساخت و مکان مناسب و 
استاندارد برای آموزش و تمرین ورزشکاران و علاقه مندان 
با راه اندازی پیست غدیر اهواز ودر  این رشته است که  به 
توانیم  استاندارد می  پیست  به یک  آن  تبدیل  با  نیز  ادامه 
خوزستان  اسکیت  پیشرفت  راستای  در  خوبی  گام های 

برداریم.
در  حاضر  حال  در  گفت:  خوزستان  اسکیت  هیات  رییس 
آماتور  پیست  و یک  استاندارد  پیست  دو  استان خوزستان، 
داریم که باتوجه به تعداد علاقه مندان خوزستانی  به رشته 

اسکیت، با کمبود پیست در استان مواجه هستیم.
از مسابقات  بااشاره به میزبانی خوزستان  نیز  پایان  وی در 
اسکیت کشوری، عنوان کرد: در ماه جاری ماهشهر در چهار 

رده سنی میزبان رقابت های کشوری خواهد بود.

با اعلام فيفا ؛
پنجره پرسپوليس باز شد

پرسپولیس  باشگاه  انتقالاتی  و  نقل   پنجره  فیفا،  اعلام  با 
باز شد.

فدراسیون  و  پرسپولیس  باشگاه  به  رسمی  نامه  در  فیفا 
فوتبال ایران اعلام کرد؛ پنجره نقل و انتقالاتی این باشگاه 

باز شده است.
این اقدام در پی پرداخت مطالبات کریستین اوساگونا انجام 
شد که از سوی باشگاه پرسپولیس و وکیل این بازیکن به 

فیفا اعلام شده بود.

ریيس کميته استيناف فدراسيون :
رای بازيکن گابنی گل گهر

 امروز صادر می شود
رییس کمیته استیناف فدراسیون از زمان صدور رای بازیکن 

گل گهر سیرجان خبر داد.
به گزارش ایسنا و به نقل از سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
علیرضا صالحی در این باره گفت: بعد از رای کمیته انضباطی 
فدراسیون فوتبال در مورد باگناما، مهاجم اهل گابن گل گهر 
که منجر به کسر امتیاز این تیم  در سه بازی مقابل تیم های 
پیکان، سپاهان و استقلال شد و هم چنین حضور این بازیکن 
در ادامه بازی ها ممنوع اعلام شد، باشگاه سیرجانی به کمیته 

استیناف اعتراض کرد.
 وی اضافه کرد: کمیته استیناف بلافاصله پرونده فوق را در 
دستور کار قرار داد و رای نهایی در این خصوص فردا صادر 

می شود.

با خط خوردن ميلاد سرلک ؛
احمد نوراللهی

 به اردوی تيم ملی برگشت
نوراللهی که به واسطه مثبت شدن تست کرونایش جدال با 
عراق را از دست داده بود، با منفی شدن تست مجدد، اکنون 

به جای میلاد سرلک به اردوی تیم ملی بازگشته است.
از  ملی  تیم  تمرین  در  مصدومیت  دلیل  به  سرلک  میلاد 
لیست بازی با امارات خط خورد تا اکنون احمد نوراللهی بعد 
به جمع شاگردان دراگان اسکوچیچ اضافه  از تست مجدد 

شود. 
نوراللهی که در بازگشت به اردوی تیم ملی پیش از جدال 
با عراق با مثبت شدن تست کرونایش مواجه شده بود، از 
لیست این بازی خط خورد. اکنون اما به واسطه مصدومیت 
میلاد سرلک، نوراللهی با هماهنگی مجدد تیم ملی تست 
کرونای مجدد خود را به انجام رساند و با منفی شدن آن، 
صورت  در  و  است  شده  اضافه  امارات  با  بازی  لیست  به 
صلاح دید کادرفنی قادر به همراهی این تیم در دیدار روز 

سه شنبه خواهد بود.
هنوز وضعیت مصدومیت میلاد سرلک و مدت زمان دوری 
هافبک پرسپولیسی تیم ملی مشخص نشده است اما به نظر 
می رسد این بازیکن دیدار سوپرکاپ مقابل فولاد خوزستان 

را نیز از دست بدهد.

نظرم  به  که  این  بیان  با  فوتبال  پیشکسوت 
در بخش  را  تفکرش  نکونام کمی  است  احتیاج 
برای  فولاد  به  و کمی  دهد  تغییر  تیمش  حمله 
نزدیک شدن به دروازه رقبا جسارت بدهد، گفت: 
رسیدن  برای  ابزارش  می کند  فکر  نکونام  شاید 
به دروازه حریفان کامل نیست اما او چاره ای جز 

ریسک ندارد.
باقری نیا در خصوص عملکرد فولاد  عبدالمجید 
از  بعد  اظهارکرد:  برتر،  لیگ  اول  نیم فصل  در 
پیش بینی  قابل  شرایط  در  آذری  آقای  جدایی 
این  ما  اعتقاد  اما  شد  جدا  فولاد  از  هم  نکونام 
از  نکونام  که  بدهد  اجازه  نباید  باشگاه  که  بود 
تیم جدا شود زیرا پنجره نقل و انتقالات باشگاه 
کار  فولاد  در  فصل  دو  مربی  این  و  بود  بسته 
کرده بود و شناخت کافی از تیم داشت و با توجه 
می توانست  داشت  بازیکنان  با  که  ارتباطاتی  به 
اجازه ندهد آن چند بازیکنی که ابتدای فصل از 
تیم جدا شدند، از فولاد برود اما متاسفانه نکونام 
این مربی  تا  آقای ویسی هم  با آمدن  جدا شد. 
می خواست از تیم شناخت پیدا کند این موضوع 
نیازمند زمان بود و ویسی کار را بد شروع کرد و 
بعد هم وقتی فولاد در یک روند متوسط به سر 
می برد با نظر باشگاه، ویسی برکنار شد و مجددا 
نکونام برگشت.وی ادامه داد: در آن مقطع هیچ 
با ویسی  بپذیرد وقتی فولاد  کسی نمی توانست 
چنین  می برد،  سر  به  متوسط  شرایط  یک  در 
آن هم  ایجاد شود  فنی  کادر  راس  در  تغییراتی 
سال های  در  که  فولاد  مثل  باشگاهی  برای 
چند  هر  می زد،  را  اول  حرف  آن  در  ثبات  قبل 
در سال های اخیر این ثبات را در راس مدیریت 

باشگاه و کادر فنی فولاد دیگر شاهد نیستیم.

این پیشکسوت فوتبال خاطر نشان کرد: نکونام 
پایان  تا  اما  کرد  شروع  فولاد  با  را  خود  کار 
نیم فصل اول فولاد فراز و نشیب داشت و مکان 
تیم  شایسته  رده بندی  جدول  در  تیم  این  فعلی 
تنها  گفتم  همیشه  من  نیست.  فولاد  بزرگ 
باشگاه واقعی ایران فولاد خوزستان است و تنها 
سطح  در  را  امکانات  تمام  که  است  باشگاهی 
پیشرفت  این  دارد و در کنار  اختیار  حرفه ای در 
سخت افزاری انتظار بود فولاد در جنبه های دیگر 
تیم های  عملکرد  باشگاه داری،  تیم داری،  مثل 
که  باشد  داشته  پیشرفت  نیز  آکادمی  و  پایه 

متاسفانه حرکت بسیار لاک پشتی است.
وی با اشاره به نقل و انتقالات زمستانه نیز گفت:  
همان طور که پیش بینی می شد جذب بازیکن در 
نقل و انتقالات زمستانه بسیار سخت است. من 
شنیده ام شش میلیارد باشگاه فولاد برای گرفتن 
که  است  کرده  هزینه  آقای کوشکی  رضایتنامه 

صحبت  همچنین  نمی پسندم.  را  کار  این  من 
است که من  و مظاهری  گردان  آقای  از جذب 
دو  این  سنی  شرایط  به  توجه  با  می کنم  فکر 
است  بهتر  شود  جذب  مظاهری  اگر  دروازه بان، 
هر چند تصمیم  نهایی را آقای نکونام می گیرد و 
ما باید به تصمیم او احترام بگذاریم. البته در حال 
حاضر هر دوی این گلر در یک سطح هستند اما 
از نظر کیفیت مظاهری برتر است. ضمن این که 
لیستی که آقای نکونام به باشگاه داده بود قطعا 
آیا استقلال و  جذب آن ها غیرممکن است زیرا 
برای  که  می دهند  بازیکن  فولاد  به  پرسپولیس 

خودشان رقیب درست کنند؟
باقری نیا افزود: فولاد باید بازیکنی جذب کند که 
باشد نه امسال.  پاتوسی فصل گذشته  اندازه  در 
مشکل فعلی فولاد در بخش حمله این تیم است 
و درصد کمی هم در خط هافبک. فولاد اکنون 
او  راه  تنها  و  است  داده  از دست  را  جام حذفی 

جزو  که  است  این  آسیایی  سهمیه  کسب  برای 
سه تیم اول لیگ برتر قرار بگیرد. در حال حاضر 
آسانی  کار  و  است  دهم جدول  مکان  در  فولاد 
برای قرار گرفتن جزو سه تیم ندارد و انتظار این 
است که آقای گرشاسبی حداکثر تلاش خود را 
انجام دهد که در این صورت  برای تقویت تیم 

قرار گرفتن جزو سه تیم غیرممکن نیست.
وی در واکشن به این موضوع که برخی عنوان 
می کنند با توجه به شرایط نیم فصل اول فولاد به 
رونمایی  برای  نکونام دیگر چیزی  نظر می رسد 
این موضوع موافق نیستم  با  ندارد، عنوان کرد: 
که  است  نداشته  رشد  آن قدر  ما  فوتبال  زیرا 
رونمایی  برای  چیزی  نکونام  بگوییم  بخواهیم 
کردن ندارد. مگر فوتبال ما تکانی خورده است 
که چنین انتظاری داشته باشیم؟ من معتقدم ما 
در لیگ های مختلف دچار یک افت چشم گیر و 
محسوس هستیم اما نکونام همان نکونام سابق 
است و در سطح خوبی قرار دارد. او مربی جوانی 
است که مطالعه دارد و دستیاران خوبی هم در 
است  احتیاج  من  نظر  به  دارند.  حضور  کنارش 
را در بخش حمله تیمش  نکونام کمی تفکرش 
تغییر دهد و کمی به فولاد برای نزدیک شدن به 
دروازه رقبا جسارت بدهد. البته شاید نکونام فکر 
ابزارش برای رسیدن به دروازه حریفان  می کند 
کامل نیست اما او چاره ای جز ریسک ندارد. به 
هر حال نکونام اگر می خواهد فولاد را به جایگاه 

بالاتری برساند، باید ریسک کند.
وی تأکید کرد: در هر صورت فولاد در نیم فصل 
اول در حد عالی نبود و عملکردش گاهی خوب و 
گاهی بد بود و واقعا بازی عالی که با دیدن آن از 

دیدن یک فوتبال خوب لذت ببرم، ندیدم.

نكونام چاره ای جز ریسک ندارد ؛

 جایگاه فعلی شایسته فولاد بزرگ نیست

یک پيشكسوت :

مدیران باشگاه نفت آبادان استعفا دهند!

نرگس علوانی :   هدف ما تکرار قهرمانی در لیگ برتر فوتسال است
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نفت  فوتبال  تیم  مشکلات  به  اشاره  با  فوتبال  پیشکسوت  یک 
احترام  دیگران  به  اگر  نفت  باشگاه صنعت  مدیران  آبادان، گفت: 
نه  البته  بدهند،  استعفا  و  بگذارند  احترام  به خودشان  نمی گذارند، 

به صورت نمایشی، بلکه به صورت واقعی استعفا بدهند و بروند.
عبدالرضا شاه غریب در خصوص وضعیت تیم فوتبال نفت آبادان 
و اعتصاب مکرر بازیکنان بازیکنان این تیم در پی عدم دریافت 
مطالبات خود، اظهار کرد: برای پایان دادن به مشکلات تیم فوتبال 
از  را  باید خودشان  باشگاه  آبادان، هیات مدیره و سرپرست  نفت 
این باشگاه جدا کنند، یعنی نه به صورت نمایشی، بلکه به صورت 
واقعی استعفا بدهند و بروند تا با جایگزین شدن افراد دیگر شاید 

شرایط تیم فوتبال نفت آبادان بهتر شود.
وی بیان کرد: البته اعضای هیات مدیره باشگاه نفت آبادان پیش از 
فصل نیز یک بار استعفا دادند ولی مجددا به باشگاه برگشتند که به 
نظر من استعفای برد - برد بود و می خواستند از این استعفا در طول 
فصل به نحو احسن استفاده کنند؛ اگر تیم در طول فصل جایگاه 

خوبی را به دست نیاورد توجیه شان این باشد که زمان نداشتیم و 
اگر نتیجه مطلوب به دست آورند هم عنوان  کنند علی رغم شرایط 

بد مالی و امکاناتی به چنین نتیجه ای دست پیدا کردند.
این پیشکسوت فوتبال تاکید کرد: به نظر من آقای نصراصفهانی، 
شاملی  آقای  محمدی،  آقای  کی شمس،  آقای  عیسی زاده،  آقای 
تیم مدیریت  این  نه سال است در  آقای کشاورزی که هشت،  و 
می کنند و اعضای هیات مدیره باشگاه هستند باید استعفا بدهند؛ 
پس مدیران نفت اگر به دیگران احترام نمی گذارند، به خودشان 

احترام بگذارند و استعفا بدهند.
باشگاه نفت چطور  این است که هیات مدیره  افزود: سؤال   وی 
نتوانستند در این سال ها خلاءهای مالی تیم را پُر کنند و هر سال 
تیم گریبان گیر مسائل مالی است؟ اکنون خواسته مردم آبادان این 
است که اعضای هیات مدیره استعفا بدهند و بروند زیرا سیستم 
ترفندهایی چون  با  نیز  این اعض  را نمی پسندد و  مدیریت آن ها 

استعفاهای نمایشی نمی توانند کاری از پیش ببرند.
شاه غریب افزود: وقتی مدیری توانایی جذب اسپانسر و پول رساندن 
به باشگاه را ندارد مطمئناً باید استعفا بدهد و این که چرا اعضای 
هیات مدیره باشگاه تاکنون این مهم را انجام نداده اند و همچنان 
در باشگاه مانده اند به این دلیل است که منافع شان در خطر است 
و منافعشان با این استعفا از بین می رود. ضمن این که از طرفی نیز 
این نفرات با ماندن شان در باشگاه باعث شده اند که مردم آبادان 
که به تیم شان عشق می ورزند، باتوجه به شرایط حال حاضر تیم 

دچار استرس شوند.
مدیران  تنها  آبادان  نفت  صنعت  مدیران  متاسفانه  گفت:  وی 
هزینه ای هستند و مدیرانی نیستند که بتوانند اسپانسر جذب کنند. 

فوتبال شهر آبادان از نظر ویترین اش که تیم صنعت نفت است، 
نابود شده و زیرساخت های آن از بین رفته است و این ها ضررهایی 
است که به صورت غیرمستقیم به فوتبال شهر آبادان وارد می شود 
و عامل اصلی آن نیز مدیرانی هستند که در هشت، نه سال اخیر در 
راس باشگاه صنعت نفت مشغول به فعالیت هستند و چاره اندیشی 
برای رساندن تیم به مرحله بومی سازی ندارد. مطمئنا این مدیران 
نالایق هستند و باید کنار گذاشته شوند و من از مسئولان امر در 
نفت  وزارت  نفت جزو  کنند صنعت  قبول  نفت می خواهم  وزارت 
است و به مسائل آن از جمله مدیریتی باشگاه ورود کند و افرادی 
عظیم  خیل  جوابگوی  بتوانند  که  دهد  قرار  باشگاه  راس  در  را 
نفت  کرد:  بیان  فوتبال  پیشکسوت  این  باشند.  تیم  این  هواداران 
آبادان در مسائل تاکتیکی ایرادی دارد اما اکنون با توجه به شرایط 
با توجه به  ایرادی گرفت زیرا  از توان فنی تیم نمی توان  باشگاه 
مشکلات مالی، این تیم خوب نتیجه می گیرد. تنها می توانم بگویم 
بسیار خوشحالم که عملکرد فنی نفت آبادان با توجه به مشکلات 

مالی اش خوب بوده است.
وی تاکید کرد: عدم پاسخگویی مسئولان باشگاه نفت آبادان به 
رسانه ها نشان می دهد که خودشان هم به نوعی عنوان می کنند 
که ما دیگر توان مدیریت نداریم، زیرا اگر توان داشتند جوابگوی 

منطقی رسانه ها بودند.
شاه غریب در پایان گفت: از آن جا که باشگاه نفت آبادان از ابتدای 
نمی توان  خیلی  نمی کند،  اعلام  را  خود  استراتژی  و  فصل هدف 
دقیق در خصوص عملکرد باشگاه و تیم صحبت کرد و از طرفی 
هم متاسفانه لیگ ما خیلی حرفه ای نیست که بخواهیم حتی از 

نظر کیفی و فنی، تیم ها و از جمله نفت آبادان را ارزیابی کنیم.

چه  اگر  گفت:  آبادان  نفت  پالایش  بانوان  فوتسال  تیم  سرمربی 
سختی  کار  اصلی مان  بازیکن  چهار  دادن  دست  از  به  باتوجه 
تکرار  ما  اصلی  هدف  قطعا  اما  داریم  برتر  لیگ  جاری  فصل  در 

قهرمانی است.
نرگس علوانی در خصوص عملکرد تیم فوتسال بانوان پالایش نفت 
آبادان در دور مقدماتی لیگ برتر، اظهارکرد: خدا را شکر مرحله 
گروهی با صد در صد پیروزی به پایان رسیدیم و خوشبختانه به 
پلی آف  به مرحله  اول  تیم  به عنوان  این که  بر  خواسته مان مبنی 
صعود کنیم، دست پیدا کردیم. در مرحله بعد شرایط سخت تر است 

اما امیدوارم با همین اقتدار پیش برویم.
به  ادامه داد: فصل گذشته راه خوبی را شروع کردیم و تیم  وی 
قهرمانی  به  توانستیم  باشگاه  با حمایت های  و  تقویت شد  خوبی 

ترکیب مان  در  تغییراتی  قبل  فصل  به  نسبت  امسال  ولی  برسیم 
جزو  نفرشان  چهار  که  را  بازیکن مان  شش  متاسفانه  و  داشتیم 

ترکیب اصلی مان بودند، ازدست دادیم و با توجه به بودجه ای که 
برای باشگاه در نظر گرفته بودند نتوانستیم بازیکنان مدنظرمان را 
جذب یا بازیکنان فصل گذشته را حفظ کنیم، البته در فصل جاری 
از بازیکنان جوان و بومی خوزستان و دو ملی پوش در ترکیب مان 
بهره مند هستیم اما قطعا در ادامه کار سختی داریم ولی امیدوارم 

روند بردهای مان تداوم داشته باشد.
امسال  گفت:  آبادان  نفت  پالایش  بانوان  فوتسال  تیم  سرمربی 
تیم ها در هر دو گروه لیگ برتر سطح کیفی خوبی داشتند و قطعا 
هدف اصلی ما تکرار قهرمانی است، هرچند با توجه به از دست 
دادن چهار بازیکن اصلی،  کار ما سخت است ولی از طرفی هم کار 
نشدنی نیست و تمام تلاش مان را می کنیم تا بتوانیم مرحله پلی آف 

را هم مثل مرحله گروهی پشت سر بگذاریم.


